
opusdei.org

Zašto ići u Rim?

“Želim prisustvovati taj dan –
piše Aurora iz Venezuele – da
bih bila što bolja podrška Papi u
njegovu nastojanju da Kristova
vijest stigne u sve kutove
zemlje”.

29.09.2002.

Brojni iskazi izražavaju želju za
zahvalom novom svecu za konkretne
pomoći, ozdravljenja itd. Kao što piše
Erica iz Argentine: “Po zagovoru
blaženoga Josemaría ozdravila sam
nakon 16 godina od anoreksije i
bulimije i od tada očekujem trenutak



da se zahvalim Bogu za ovu drugu
mogućnost koju mi je dao: da tražim
Boga u sve dane, ljubeći svaki dan
više i darivajući se svojim
svakodnevnim životom kao supruga,
majka, prijateljica...». U jednom
drugom pismu se čita: «Moj san je da
budem prisutna i da dam
svjedočanstvo o bezgraničnoj
zahvalnosti, jer sam po njegovu
zagovoru nakon tragične nesreće 11.
prosinca 1998 ostala na životu poslije
kliničke smrti» (Lucrecia, Meksiko).

“Idem u Rim na kanonizaciju
Josemarije Escrivá da se zahvalim
Bogu za sva dobročinstva koje sam
primio na njegov zagovor», piše
Houessou iz Obale slonove kosti. Kao
on, tako i brojni hodočasnici kažu da
idu u Rim da se zahvale Josemariji
Escrivá za duhovne milosti: «Ja ću
biti na kanonizaciji – čita se u
Filipovom pismu, koji je iz
Francuske, da bih se zahvalio za
toliku promjenu u mom životu u



posljednjih deset godina. Prije nisam
molio, sada da. Prije moj život nije
imao smisla, sada me stvari koje
radim ispunjavaju zadovoljstvom i
radošću».

Don Abelardo iz Venezuele kaže:
“1990 sam prvi put čitao njegovu
biografiju. Toliko me je pogodila i
pomogla mi je da se odlučim na
korak prema pozivu za svečeništvo.
Već sam četiri godine svećenik. Kako
ne bih došao i zahvalio se?”

Novom svecu dugujem “svoju ljubav
prema Kristu”, piše Markus Schwarz
(Austrija), i zbog toga je “moje
prisustvo na kanonizaciji za mene i
moju obitelj jedan znak priznanja”.

María Rosa Noda, iz Kube,
prisustvovat će ceremoniji
kanonizacije «da osiguram to da je
netko iz moje zemlje tu na trgu».

Begonija iz SAD otkriva razlog zašto
neće doći na Trg Svetoga Petra 6.



listopada: “Bog je htio donesem peto
dijete na svijet. Moje srce će biti sa
svima, zadovoljna i hvaleći Boga”.

Ivan Ćelić iz Zagreba piše: o Opusu
Dei vrlo malo znam. Trebao sam ići u
Basel,

ali taj put sam odgodio. Iz Beča su mi
poslali program za hodočašće na koje
sam se odlučio ići. Mislim

da ću i na taj način moći malo ući u
duhovnost bl. Escrive.
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